

會員權益

- 享用全球逾1,300所機場貴賓室
- 享用小食、飲品、電話、傳真機及會議設施等
- 享受高尚優逸的環境

成功申請後，您的個人Priority Pass會員證以及詳列各所參與機場貴賓室的計劃指南會隨即寄上。

白金卡基本卡會員可攜同1位同行賓客免費進入機場貴賓室。而每位額外同行賓客須繳付US\$32作為每次進入貴賓室之費用，有關費用將在您的美國運通白金卡賬戶內扣除。附屬卡會員只須繳付優惠年費US\$249，即可獲享Priority Pass會籍。而每位賓客均須繳付US\$32作為每次進入貴賓室之費用，有關費用將在您的美國運通附屬卡賬戶內扣除。

請即填妥申請表格，然後寄回香港太古城太古灣道12號18樓，致：美國運通國際股份有限公司，我們將於21個工作天內處理您的申請。

詳情請致電白金卡會員專線2277 2233。

*必須確認您的美國運通卡，方可成功申請Priority Pass會籍。否則，您的Priority Pass會籍申請將會延遲或被取消而不會作出任何通知。確認新卡，請到www.americanexpress.com.hk/activatecn。

基本會員：禮遇將不適用於非機場貴賓室禮遇（Non-Lounge Airport Experiences 禮遇）。非機場貴賓室禮遇為非機場貴賓室服務，包括但不限於只提供餐飲消費額而非傳統貴賓室服務之地點，例如餐廳、咖啡廳及酒吧等。根據現有禮遇之條款及細則，合資格會員可繼續透過Priority Pass會籍免費享用貴賓室。

Member Benefits

- Access to over 1,300 airport lounges around the world
- Access to snacks, drinks, phones, faxes and conferencing facilities, etc.
- Privileged surroundings

Upon successful application, your personal Priority Pass Membership Card will be sent along with Lounge Listing detailing all the participating airport lounges worldwide.

Basic Platinum Card members can bring one accompanying guest to the lounges and access all available facilities for free. For any additional guest(s), a usage fee of US\$32 per guest per visit will be charged to your American Express Platinum Card account. Supplementary Card members can enjoy the service at the reduced annual fee of US\$249. For any guest, a usage fee of US\$32 per guest per visit will be charged to your American Express Supplementary Card account.

To enroll, please complete the form overleaf and send to 18/F, 12 Taikoo Wan Road, Taikoo Shing, Hong Kong. Attn: American Express International, Inc., Please allow 21 working days for us to process your application.

For inquiries, please call The Platinum Card Service on 2277 2233.

* Card Activation is required for Priority Pass Membership enrollment. Otherwise, your Priority Pass Membership application might be delayed or suspended without further notice. To activate your Card, please visit www.americanexpress.com.hk/activate.

For Basic Member: Card Benefit does not cover access to non-lounge airport experiences. Non-lounge airport experiences are non-lounge airport outlets including, but not limited to restaurants, cafés and bars where a food/beverage credit is offered instead of entrance into a traditional airport lounge. Eligible members may continue to gain lounge access via the Priority Pass Membership under current Card Benefits Terms and Conditions.

美國運通白金卡基本卡會員Priority Pass申請表格

American Express Platinum Card

Basic Cardmember Priority Pass Enrollment Form

您的美國運通白金卡賬戶號碼

Your American Express Platinum Card account number*

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

屆滿日期
Date of Expiry*

月 Month
年 Year

姓 Surname*
 先生 Mr. *
 太太 Mrs.
 小姐 Miss

名 First Name*

日間聯絡電話
Daytime Contact Phone No.

電郵
E-mail*

會員姓名 (須與卡上姓名相同)
Cardmember's Name (as it appears on the Card)*

* 此項目為必須填妥 Required Field

本人欲參加Priority Pass。每名會員每次只可攜同1位同行賓客免費進入機場貴賓室。本人授權Priority Pass對本人的第2名及其後每名額外賓客收取每次應繳付的機場貴賓室使用費，並以當時的費用－現為每位US\$32－計入本人的美國運通白金卡或新補發之白金卡賬戶內。本人同意遵守於www.prioritypass.com/Conditions-of-Use.cfm列明之使用條款。

郵件將寄往您於美國運通記錄內的住宅地址。

I would like to become a member of Priority Pass. Complimentary guest access is limited to one guest per member per visit. I instruct Priority Pass Ltd to charge lounge usage fees for my second and subsequent guests, when received, at the prevailing rate US\$32 per person per visit, to my American Express Platinum Card or any replacement Card. I agree to abide by the Conditions of Use as stated in www.prioritypass.com/Conditions-Of-Use.cfm.

Correspondence would be sent to your home address as recorded with American Express.

基本卡會員簽署 Signature of Basic Cardmember

X

日期 Date

美國運通白金卡附屬卡會員Priority Pass申請表格

American Express Platinum Card

Supplementary Cardmember Priority Pass Enrollment Form

您的美國運通白金卡附屬卡賬戶號碼

HK3040AXPB1

Your American Express Platinum Card Supplementary Card account number*

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

屆滿日期
Date of Expiry*

月 Month
年 Year

姓 Surname*
 先生 Mr. *
 太太 Mrs.
 小姐 Miss

名 First Name*

日間聯絡電話
Daytime Contact Phone No.

電郵
E-mail*

會員姓名 (須與卡上姓名相同)
Cardmember's Name (as it appears on the Card)*

* 此項目為必須填妥 Required Field

本人欲參加Priority Pass，並繳付優惠年費US\$249。請把Priority Pass年費記入本人的美國運通白金卡或新補發之白金卡賬戶內，直至本人以書面提出更改為止。請同時把同行賓客每次應繳付的貴賓室使用費，以當時的費用－現為每位US\$32－記入此美國運通白金卡或新補發之白金卡賬戶內。本人同意遵守於www.prioritypass.com/Conditions-of-Use.cfm列明之使用條款。

郵件將寄往基本卡會員於美國運通記錄內的住宅地址。

I would like to become a member of Priority Pass at the reduced annual fee of US\$249. Please charge the annual Priority Pass Membership fee to my American Express Platinum Card or any replacement Card each year when due until I instruct you otherwise in writing. Lounge usage fees for my guests are also to be charged to this or any replacement Card at the prevailing rate currently US\$32 per person. I agree to abide by the Priority Pass Conditions of Use as stated in www.prioritypass.com/Conditions-of-Use.cfm.

Correspondence would be sent to Basic Cardmember's home address as recorded with American Express.

附屬卡會員簽署 Signature of Supplementary Cardmember

X

日期 Date

聲明 Declaration

本人(等)授權美國運通將因應Priority Pass之要求，提供本人(等)之白金卡賬戶狀況及任何資料之更新予Priority Pass，而該等資料僅作提供服務 (包括覆核本人(等)之Priority Pass會籍) 之用途。

本人(等)如因另一美國運通推廣計劃而持Priority Pass會籍，Priority Pass將不會發出另外一張會員證。

I (We) authorize American Express to release information concerning the status of my (our) Platinum Card account and any updates to my (our) particulars to Priority Pass, in the event Priority Pass requests the same, for the sole purpose of servicing (including a review of) my (our) Priority Pass Membership.

Priority Pass will not issue another Membership Card to me (us), if I (we) have already enrolled in Priority Pass Membership under another American Express program at the time of the enrollment.



美國運通國際股份有限公司 (在美國成立的有限責任公司)
香港太古城太古灣道12號18樓

American Express International, Inc. (Incorporated with Limited Liability in U.S.A.)
18/F, 12 Taikoo Wan Road, Taikoo Shing, Hong Kong.